
Referat medlemsmøte 4.februar 2025 

 

Vi fikk besøk av Knut Ivar Pettersen som kom fra Molde for å snakke om 
Rawfor. Han fortalte litt om fordelene med å bruke Rawfor til hundene, og 
om sine personlige erfaringer. 

Etter innlegget hans hadde vi en lenger pause slik at de som var interessert i 
Rawfor fikk snakket med han selv. 

Det nærmer seg årsmøte og Maren Valdal var der for å snakke om valg. Hun 
fortalt om hvilke verv som var på valg. Og hvordan man skal gå fram vist 
man selv ønsker å stille, eller man ønsker noen til å stille, på valg. 

Inger Kvalvik kom og snakket om Atlanterhavsutstillingen. Både om hvor 
langt utstillingskomiteen er kommet i planleggingen, og hva som gjenstår. 
Hun ba om at alle som kunne satte av denne helga, 10-11 mai, til å hjelpe 
til. Klubben trenger hjelp til det meste; kakebaking, inngang, parkering, 
kiosk og opp/ned rigging, og sikkert mere også. Vi håper mange er med å 
bidrar. Vi skal også ha loddsalg og vist noen av klubbens medlemmer eller 
oppdrettere har lyst til å være med å sponse en premie eller to, så er vi 
veldig glad for det. 

Geir Kvande pratet litt om hvordan vi ønsker at vi skal opptre på våre sosiale 
medier. 

Yngve Jørgensen informerte om styrets arbeid og svarte på spørsmål fra 
medlemmene. 

 


